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Problem je manjak nadležnosti
   Pošto se ovlašćenja mesnih zajednica svode na sve manje nadležnosti, tako su i sednice ovih
direktno od gradjana izabranih tela sve  redje.   Jednostavno - centar odlučivanja postao je
Grad i, čini se, mesne zajednice polako posustaju. U mnogim naseljima oko Pančeva, utisak je,
gotovo da su zamrle aktivnosti.

   Starčevačka Mesna zajednica pokušava da održi nivo aktivnosti pa su se, krajem prošlog
meseca, odbornici okupili da razmatraju aktuelnu tematiku. Prva tačka odnosila se na prostor
koji u zgradi MZ koristi Odbojkaški klub “Borac“. Aca Dimitrić, predsednik Skupštine, tim
povodom je upoznao članove uprave odbojkaškog kluba da je vlasništvo lokala datog na
korišćenje klubu preuzeo Grad Pančevo a jednoglasno je donet  zaključak da se u narednom
periodu pribave svi dokumenti o vlasništvu i da se rasprava o daljem statusu ovog prostora
odloži do naredne sednice, odnosno do pribavljanja validnih informacija.

   Dalje, izvršena je prenamena finansijskog plana MZ Starčevo za 2015. godinu, odnosno
izvršen je rebalans a potom je usvojen i predlog finansijskog plana za narednu godinu. 

   Gradjanki Dobrili Vasić, koja se obratila Skupštini za finansijsku pomoć za lečenje,
odgovoreno je MZ Starčevo nema ovlašćenja za davanje socijalne pomoći već da se treba
obratiti Sekretarijatu za javne službe i socijalna pitanja u Gradu Pančevu. Sekretarijatu za
poljoprivredu, selo i ruralni razvoj upućena je  molba gradjanina Čede Grujića a pančevačkom 
udruženju “Spartak“ koje je tražilo prostor za rad, odgovoreno je da MZ Starčevo ne raspolaže
poslovnim prostorom. Pozitivno je odgovoreno na zahtev grupe gradjana da se izmesti dečije
igralište postavljeno na uglu ulica Vuka Karadžića i 7. juli.

   Doneta je i da se kod gradskog vodovoda pokrene inicijativa za zameniu cevi glavnog voda
koji vodi ka južnim naseljima a koji je napravljenog od azbestnih cevi. Na kraju, upućeno je 
obaveštenje svim korisnicima u centru Starčeva za priključenje na kanalizaciju u toku ove
godine, kako bi se u narednih par godina izbeglo raskopavanje javnih površina u samom centru.

    Informacije o asfaltiranju
  Iz Javnog preduzeća “Direkcija za izgradnju i uredjenje Pančeva“, (koja je sprovodila javne
nabavke za asfaltiranje), dobili smo informaciju da je završen žalbeni postupak u javnoj nabavci
za rekonstrukciju dela Ulice Nikole Tesle i da je ugovor konačno potpisan i da se radovi
očekuju početkom oktobra meseca. Isti slučaj je i sa asfaltiranjem preostalog dela Ritske ulice,
što će biti završeno tokom narednog meseca. Što se tiče rekonstrukcije Vršačke ulice, u toku je
javna nabavka za kompletiranje ovog posla pa se očekuje da će do kraja gradjevinske sezone i
ova ulica dobiti novo ruho. Takodje, “Direkcija“ je objavila i ponovljeni konkurs za projektovanje
treće faze Trga neolita, odnosno rekonstrukciju parka. Projekat bi trebalo, ako se ispoštuju svi
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rokovi, da bude završen do kraja godine.
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